
Protokół nr 49

Z posiedzenia Komisji Rewizyjnej

Rady Gminy Krzemieniewo

w dniu 30 sierpnia 2018

Dnia 30 sierpnia 2o18 o godzinie 10.oo rozpoczęło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej.
Przewodniczący powitał zebranych i zaproponował następujący porządek obrad

1) otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie protokołu nr 48
2) Kontrola funkcjonowania placówek oświatowych oraz przygotowania do nowego

roku szkolnego 2OL8./żO19 połączona z wizytacją w Szkole Podstawowej
-- w Pawłowicach ,

3) lnformacja o dokonanych przez Wójta zmianach w budżecie gminy w okresie od

ostatniego posiedzenia,
4) Wolne głosy i wnioski.

Lista obecności na posiedzeniu stanowi załącznik nr 1do niniejszego protokołu.

Ad. Pkt.l

Przewodniczący komisji powitał zebranych i podziękował pani Dyrektor za umożliwienie
odbycia posiedzenia na terenie placówki szkolnej. Radni jednomyślnie zatwierdzili protokół
nr 48 z poprzedniego posiedzenia Komisji.

W pierwszej kolejności głos zajęła dyrektor szkoły p. Mirosława Graf . Przeprosiła radnych za

to, że żądane przez komisję informacje nie dotarĘ wcześniej , co uzasadniła okresem
urlopowym. W da|szej kolejności szczegótowo omówiła funkcje, które pełni szkoła oraz

* poinformowała, że w roku szkolnym 2O78/2OI9 do placówki uczęszczać będzie 281 uczniów.
Przedstawiła informację o budżecie pIacówki wg stanu na dzień 30.08.2018, który uwzględnia
również koszty utrzymania szkoły filiaInej w Oporówku.

Przedstawiona informacja o budźecie stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Zapewniła radnych , że szkoła jest dobrze przygotowana do nowego roku szkolnego .

Z dużym zadowoleniem opowiedziała o wyposażeniu szkoły, o zakupionym sprzęcie w
ramach rządowego programu,,Aktywna Tablica,, o działaniach pode]'mowanych w szko|e

w ceIu zapewnienia dzieciom bezpieczeństwa i umoż|iwiającym podjęcie nauki przez dwóch
uczniów z n iepelnosprawnościa m i,

Dyrektor Szkoły szczegółowo omówiła wynika dydaktyczne w roku szkolnym 201,6/2077

i 2077 /2078 . Przedstawiona informac.ja dotycząca wyników dydaktycznych szkoły w
oporówku stanowi załącznik nr 3 do protokołu.



lnformac,ja o osiągnięciach dydaktyczno-wychowawczych szkoły w Pawłowicach stanowi

załącznik nr 4 do protokołu.

Wyniki procentowe egzaminu gimnazjalnego w roku szkolnym 201,6/2017 stanowią załącznik
nr 5 do protokołu.

Wyniki procentowe egzaminu gimnazjalnego w roku szkolnym 2017 /żO78 stanowią załącznik
nr 6 do protokołu.

Wypowiedź Dyrektora Szkoły przerwał Przewodniczący komisji zwracając uwagę na fakt, że
ro|ą Komisji Rewizyjnej jest ocena ce|owości czynionych wydatków ikontrola finansowa a nie
funkcje dydaktyczno-wychowawcze szkoły, których nikt nie kwestionuje,

W związku z tym prosił i o wyjaśnienie iIu uczniów jest w Szkole Filialnej w oporówku.

Kierownik Szkoły wyjaśniła że w roku szkolnym 2078/2079 w p|acówce będą następujące
oddziały

Klasa lll- ].0 uczniów

Klasal-8ucżniów

W oddziale przedszkolnym 13 dzieci

W oddziale przedszkolnym 20 dzieci

M.G. Pytał na ile lat do przodu szkoła analizuje prognozy demograficzne ?

Dyrektor wyjaśniła , że jest to czynione na bieżąco . Prognozy wskazują, że spadek urodzeń
został zahamowany, co jest dobrą prognozą dla szkoły, Zagrożeniem nie jest równieź
migracja mieszkańców. Jest ona znaczna ale nie koniecznie ujemna.

MG. Podkreśla ważną rolę oferty edukacyjne.j przedszko|i na terenie gminy. Musi ona być

konkurencyjna a na pewno porównywalna dla ofert przedszkoli w sąsiednich gminach, bo

inacze,j dzieci będą korzystały z przedszkoliw innych gminach, za co budżet gminy sporo
zapłaci. Skoro miasta wydłużają czas pracy przedszko|i to równieź w gminie powinno to
nastąpić.

Dyrektor Szkoły stwierdziła , że Wielokrotnie rozmawiała Z rodzicami na ten temat. Nie jest

do końca przekonana czy są potrzeby W tym zakresie. Uważa , że w pierwszej kolejności

naIeżałoby zapytać rodziców jakie są ich oczekiwania .

K.D. Pytał czy szkoła nie ma problemów loka|owych i czy w szko|e nie brakuje miejsc d|a

poszczególnych oddziałów ?

Dyrektor szkoły wyjaśniał, źe szkoła ma pomieszczenia dla każdego oddziału.



MG. Pytał czy monitoruje się poziom nauczania w szko|e filialnej w Oporówku i czy dzieci które
przychodzą z oporówka do szkoły w Pawłowicach nie mają problemu z zaadoptowaniem się
i czy ich wiedza i umie,iętności są takie samejak dzieci , które od początku uczęszczały do
szkoły w Pawłowicach ?

Dyrektor wyjaśniła, źe nie ma żadnych różnic edukacyjnych. Dzieci adoptują się szybko
dlatego,że przez cały okres pobytu w szkole w Oporówku są zaznajamiane z obiektem
szkolnym w Pawłowicach. Często biorą udział we wspólnych uroczystości szkolnych oraz
korzysta.ją z sali gimnastycznej. Znają tą szko|ę na tyle dobrze, że moment przejścia z innej

szkoły nie jest d|a nich powodem dodatkowego stresu.

MG. Pytał w jakiej wysokości sąrachunki za ogrzewanie budynku szkolnego w okresie
jesien no-zimowym ?

Dyrektor wyjaśniła , że średnio szkoła płaci około ].2 tys. miesięcznie. ]est Więc to bardzo duży
wydatek dla szkoły. Aby obniżyć koszty budynek podda.je się termomodern izacji. Szkoła ma

ogrzewanie gazowe ale niestety stary system rur i kaloryferów, Wymiana instalacji grzewczej

byłaby ogromnym wydatkiem .

MG. Jakie są plany inwestycyjne i remontowe szkoły.

Dyrektor poinformowała, że szkoła oprócz wydatku na wymianę instalacji grżewczej wymaga

dokończenia termomodernizacji i malowania .

MM, Pytał co się stał z urządzeniami z siłowni , która kiedyś funkcjonowała w szkole?

Dyrektor wyjaśniła, źe siłownie zewnętrzne dla dorosłych są zamontowane obecnie przy placu

zabaw w Pawłowicach a wiec nie ma potrzeby uruchamiania tych urządzeń na terenie
szkoły. Poza tym z siłowni mogą korzystać Wyłącznie osoby pełnoletnie a nie uczniowie.
Sprzęt który był w siłowni jest na terenie szkoły.

MG. PWał o petyc.ję rodziców dzieci z Kociug, które dojeżdżają do szkoły w Pawłowicach ?

Czy sprawa ta został żałatwiona? Czy problem nie powróci wraz z nowym rokiem szko|nym?

Dyrektor wyjaśnial, że rozklad jazdy autobusów musi by ć dostosowany do zajęć w
poszczególnych szkołach, I zrobiono wszystko w tym zakresie aby dojazdy do szkó| były jak

najbardziej spraWne.

K.D Pytał o dzieci które do szkoły dojeżdża.ją rowerami.

Dyrektor wyjaśniła , że szkoła ma parking dla rowerów . Jest on monitorowany . Zawsze na

początku roku szkoła organizuje spotkania z policjantami, którzy przypominają uczniom o
zasadach obowiązujących na dro8ach . Skutek tych spotkań jest na ty|e dobry, że nie ma
praktycznie wypadków w których udział braliby uczniowie dojeżdżający do szkoły lub do
dom u.

MG. Wskazuje, ze jest radnym już dwie kadencje i przez obydwie kadencje nie potrafi dotrzeć
do informacji , kto.iest odpowiedzialny za organizacje dowozów do szkół w gminie.



Dyrektor szkoły wyjaśniła, ze koordynacją przewozów zawsze zajmowali się dyrektorzy szkół

i.jakoś do tej pory nie było z tym problemów. Dyrektorzy szkóI wspólnie ustalali rozkład jazdy

autobusÓW 5zkolnych.

K.D. Wyraził pogląd, że złożenie przez rodzica deklaracji w zakresie dowożenia dziecka do
szkoły może być kłopotliwe ponieważ plan lekcji nie jest na początku roku stabilny i rodzice nie
wiedzą czy dziecku będą pasowały godziny odjazdu.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękowano gościom ża udział w posiedzeniu.

W spotkaniu uczestnicz\Ą Dyrektor Szkoły p. Mirosława Graf i Kierownik Szkoły filialnej w
oporówku p. Renata Szłapka .

Wnioski wypracowane przez Komisję stanowią załącznik nr 7 do protokołu.

Ad. Pkt.2

Skarbnik Gminy poinformowano, że w okresie od ostatniego posiedzenia Wójt nie dokonywał
żadnych zmian w budżecie gminy.

Ad. Pkt.3

W ramach Wolnych głosów iwniosków zgłoszono następujące tematy:

Przewodniczący komisji poprosił Skarbnika Gminy o nadesłanie dokumentów - załączników
do niniejszego protokołu W Wersji elektronicznej.

Ustalono termin kolejnego posiedzenia na dzień 17 września 2018 o godzin 14.30. Na

posiedzeniu Komisja zapozna się z materiałem dotyczącym wykonania budżetu gminy za

okres l półrocza 2018. Materiały do analizy wszyscy członkowie Komisji otrzymali
w miesiącu sierpniu br.

Na powyższym posiedzenie zakończono.

Protokołowała DA Przewodniczący Komisji
,/1

(-) Marek Garba - ..Śl2&*
(-) Krystian Lewandowski- nieobecny

(-)KrystianDutkiewicz......-}_.{§"-..:]ąL.

(-) Mirosfaw Krysztofiak - ...

(-) Michał Michalski .....-,.. ru,//-
(-) Henryka Przybylska ,...i,.,$łk.k*... Iż.*_.{.



Załącznik nr 7

WNlosKl Po KoNTRoLl FUNKooNoWANlA PLACÓWEK oŚWlAToWYcH PoączoNEJ z
W|ZYTAOĄ W SZKOLE PODSTAWOWEJ W PAWIOW|CACH

1. Komisja z zadowoleniem przyjęła informację, że podobnie jak w innych placówkach

na terenie Gminy Krzemieniewo Wyniki dydaktyczne są na wysokim poziomie.

2. Komisja wskazuje na konieczność stałego kontrolowania kosztów funkcjonowania
placówki wraz z kosztami szkoły fiIialnej.

3. Komisja prosi o wyjaśnienie, kiedy i na podstawie jakich przesłanek to dyrektorzy szkół
ustalają kursy autobusów?

4. Komisja wskazuje, że podczas kontroli w 2015r. inspektor z.Rosik Wskazywał, że dowozy

są przez niego planowane na podstawie arkuszy organizacyjnych szkół.

5. Komisja wnosi o znalezienie rozwiązania, aby elementy siłowni znajdujące się w szkole
zostały udostępnione mieszkańcom gminy.

Cr-ar Wl


